

Referat af Grundejerforeningen Henrikshaves generalforsamling

26. februar 2019 kl. 20 på Vedbæk Skole.

Der var 20 medlemmer tilstede inkl. Bestyrelsen.

1. Mads Bo (HH31) valgt som dirigent.
Benedikte Sundberg, næstformand (HH54) valgt som referent.
2. Troels Lund Hoffmeyer, formand (HH36) forelagde beretning. Vedlagt separat.

Kommentarer til formandens beretning

- a. Haverne ned til fagerdalen: Her kan beboerne selv ordne og vedligeholde arealet, så det fremstår, som de ønsker, dog i overensstemmelse med det samlede udtryk af området.
- b. Højen beplantes med stedsegrønne efeu som bunddække.
- c. Formanden opfordres til på foreningens vegne at rette henvendelse til Rudersdal Kommune vedr. Henriksholms Allé, hvor vejens beskaffenhed efterhånden er blevet uacceptabel. Der er ønske om, at asfalt bliver støjdæmpende. Det forventes ikke en reovering før 2020 pga. igangværende boligbyggeri. Lars Elle (HH27) tilbød at være behjælpelig med etablering af kontakten til Rudersdal Kommune.

Formandens beretning blev godkendt.

3. Henrik Eckermann, Kasserer(HH38) aflagde regnskab for 2018.
Regnskabet blev godkendt.
4. Budget for 2019 blev fremlagt og godkendt, herunder blev kontingent for 2019 kr. 5.000, det samme som i 2018, fastlagt og godkendt.
5. Formanden blev genvalgt for en periode på 2 år.
Kasserer og næstformand fortsætter (ikke på valg).
Frederik Drenck (HH24) udtræder af bestyrelsen.
Formanden takkede Frederik for sin indsats i bestyrelsen.

Der var ingen af de tilstedeværende medlemmer, der ønskede at indtræde i bestyrelsen.
Bestyrelsen fortsætter med tre medlemmer, (der er plads til 5 medlemmer).

7. Jørgen Wisbech (HH39) og Lone Munch (HH46) fortsætter som revisorer.
8. Der var ikke indkommet forslag til bestyrelsen.
9. Eventuelt
 - a. Busketterne overfor HH22-30 ønskes beskåret.
Formanden vil tale med gartneren herom, så det bliver udført i begyndelsen af 2019.

- b. De i budgettet afsatte beløb på kr. 50.000 til projekter ønskes specificeres af bestyrelsen i den grad det er muligt. Der skal dog være plads til uforudsete hændelser.
- c. Der ønskes et dialogforum for medlemmerne, idet hjemmesiden er ikke den rette plads herfor. Bestyrelsen vil etablere en lukket Facebook-gruppe hertil.
- d. Der var et ønske om at fortov vedligeholdes. Dette skal gøres af den enkelte grundejer. Mange fliser er knækkede og lette at snuble over. Jørgen Wisbech vil undersøge, hvad det koster med et samlet tilbud på opgaven, som medlemmerne herefter kan tiltræde.
- e. Der er stadig biler, der holder parkeret tæt på Henrikshave ved indkørslen til Henriksholms Allé. Det er desværre vanskeligt at gøre noget herved, da generalforsamlingen ikke ønsker skiltning. Lars Elle (HH27) vil på et senere tidspunkt undersøge mulighed for at få gjort noget herved.
- f. HH 40 oplyser, at forhaven vil blive holdt af en gartner.
- g. Der opfordres til at alle benytter sig af Nabohjælp www.nabohjælp.dk. Benedikte Sundberg vil tage kontakt til Nabohjælp vedr. opsætning af et "Nabohjælp"-skilt. Alle opfordres til at gå ind på www.botrygt.dk og se de muligheder, der er for at sikre boligen bedst muligt.

Formanden takkede alle for godt fremmøde og god stemning.

Vedbæk 27. februar 2019

Troels Hoffmeyer
Formand

Henrik Eckermann
Kasserer

Benedikte Sundberg
Referent/næstformand

Mads Bo
Direkt